
Referat af generalforsamling 12-03-18. 

 

Indledende velkomst af Formand Henrik Skælbæk: 

- Kommunikationen fremover vil primært foregå over vores fælles Facebook-gruppe, alle opfordres 

til at melde sig ind. 

- Der arbejdes på at få nogen ud, som kan lappe huller i vejen i løbet af foråret. 

- Vi har fået ny havemand, som indtil videre er yderst tilfredsstillende. 

- Skal man renovere hus, og f.eks. skal bruge plads til affald. Er det godt dette bliver kommunikeret 

ud til naboer og gerne formanden, så der ikke er tvivl om noget. 

- Nogen er chikanerede af parkering i anderuplunden, her opfordres beboere til at bruge tilhørende 

carporte. Gæster skal bruge de markerede båse, ikke græsplæner og andet. 

 

Årsberetning: 

- Godkendt  

Årsregnskab: 

- Godkendt 

 

Valg af bestyrelse: 

 

Formand. 

- Genvalgt (Henrik Skælbæk) 

Næstformand.  

- Genvalgt (Morten Overgaard) 

Bestyrelsesmedlem. 

- Valgt (Casper Bentsen) 

Suppleant.  

- Genvalgt (Diana Sørensen) 

Suppleant.  

- Valgt (Søren Larsen) 

Revisor. 

- Genvalgt (Michael Grundsøe) 

  



Eventuelt: 

 

- Forslag om flere vejbump. Der vil blive undersøgt angående gule plast vejbump eller anden form 

for fart varsel. 

 

- Husregler for Anderuplunden. Der vil blive sendt et ark rundt med disse til alle husstande. 

Ydermere opfordres der til at man bruger sin sunde fornuft, og kommunikere med hinanden på 

tværs, der skal være plads til alle. Brug gerne Facebook-gruppen til at kommunikation. 

 

- Forslag om bålplads. Grundet der i området er nærliggende stråtag huse, er dette ikke muligt. Et 

grillområde eller lignede kunne måske blive et alternativ. 

 

- Renovering af gamle legeplads. Det som stadig kan bruges, bliver stående, men bestyrelsen har 

valgt kun at fokusere på en hel ny legeplads, i stedet for renovering af den gamle. 


